
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 892 af 26. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Susanne Reinholdt Andersen 

  

24. oktober 2014 
J.nr. 14-4539938 

  

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 892
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvordan kreditkortgebyr på patent- og varemærkeansøgnin-

ger er blevet behandlet momsmæssigt fra den 23. januar 2012 og frem til i dag? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Der er moms på patent- og varemærkeansøgninger.  

 

I det omfang betalingsmodtageren derfor særskilt opkræver gebyrer for brug af en beta-

lingsfacilitet, er gebyret momspligtigt. 

 

Da der ikke foretages en specificeret momsindberetning til SKAT af moms af kreditkort-

gebyrer, er det ikke muligt at trække de oplysninger, der efterspørges, i SKATs systemer.” 

 

Jeg kan i øvrigt henvise til min forgængers svar på spørgsmål 260 (folketingsåret 2013-

2014).  
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